
 

 

 

 
Protokoll – Möte Elitkommittén  

 

Skypemöte torsdag 14 februari  19:00 -21.00 

 

Närvarande: Erik Malmstig (ordförande), Pontus Sjödahl, Susanna Berg, Anders Pettersson, 

Håkan Winfridsson (adjungerad)  

 

§1 Mötets öppnande  

 

Erik öppnade mötet. Susanna utsågs till protokollförare. Ingen agenda satt för detta möte utan 

huvudtanken var att diskutera tillsättandet av ny förbundskapten och hur vi agerar innan vi har fått 

en sådan på plats.  

 

  

§2 Ny förbundskapten 

 

Erik har varit i kontakt med kansliet och Ingemar Falk angående lägga ut annons för 

intresseanmälan gällande uppdraget som förbundskapten.  I skrivande stund är detta gjort och 

sista dag för att föreslå lämplig kandidat är 28 februari.  

 

Det bestämdes också att Håkan tar hand om uttagning till SM-gruppen och vid nästa möte 

kommer ytterligare diskussioner föras, och om nödvändigt tas det fram en tillfällig lösning för t.ex 

Lag-EM. Helt klart är att så länge det finns ett tomrum för existerande förbundskapten tar EK de 

uppgifter som behövs och agerar efter de riktlinjer som har beslutats. 

 

§3  Ratinggräns för ungdoms-VM  

 

Diskussion om den regeln ska tas bort  för att ge ungdomar möjlighet att deltaga i starka tävlingar.   

Kändes som mer underlag behövdes  för att gå vidare i diskussionen och Susanna tog på sig att 

undersöka tidigare protokoll ca fyra år tillbaka för att se tidigare beslut eller diskussioner.  

 

§4  Nästa möte  

 

Nästa möte blir 11 mars 19.00 

 

 


